
2019國立成功大學國際暑期英語學校  

2019 NCKU International Summer School 

活動簡章 

 

活動時間: 2019.08.02-2019.08.15 

報名截止: 2019.07.05 

官方網站: http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/ 

  國立成功大學誠摯邀請國內外大學學生參與 2019年成功大學的國際英語暑期學校。活動

為期兩週(2019年 8月 2日至 8月 15日)，開設專業課程及選修的華語文化課程，專業課程

主題為“Introduction to a Globally Sustainable Future: Perspectives from the United Nations and 

NCKU”，將由成大教授以及前聯合國(UN)官員來台授課，探討關於循環經濟及 UN SDGs等

相關議題，期望能培養學生探討相關議題的思考力與解決問題的能力。 

               課程說明 

A. 專業課程（循環經濟 Circular Economy）, 2學分（英語授課） 

1. United Nations in 2015 made the 2030 Agenda for Sustainable Development which 

is a plan of action for people, planet and prosperity. Circular economy fits 

Sustainable Development Goals (SDGs). Circular economy is an attractive economy 

model based on by design, and aims to keep products, components, and materials at 

their best uses and values at all times but leaves lest waste. The ultimate goal of 

circular economy is to create an optimized quality of life, which is built on three 

systems of sustainability, namely "environmental resources", "talent" and 

"knowledge." This course aims to educate, train students with the abilities to 

develop circular economy by integrating the education and research resources of 

NCKU in five areas, including architectural design, water conservancy, energy, 

engineering and agricultural biotechnology.  

2. 理論等基礎知識之外，活動將帶領學生參訪新竹春池玻璃、高雄日月光、台糖

橋頭廠等循環經濟業界參訪。 

http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/


B. 華語及文化課, 1學分(optional) 

1. 由成大華語中心授課，提供華語及文化課給有非華語學生學習中文與文化。 

2. 文化課程包含國劇及篆刻體驗。 

C. 城市之旅(optional) 

周末學生可選擇參與在南台灣難忘的旅遊經驗。 

o 報名期限 

         現在開始即可線上報名，截止於 7/5 

o 收費資訊 

申請費* 

(包含行政費用

及保險等雜支) 

課程費 

Waived 

華語及文化課 

(optional) 

住宿費 

(附有一組寢具) 

城市之旅 

(optional) 

NTD 6,000 

(USD 200) 

(USD900) 

  

NTD 6,000 

(USD 200) 

NTD 5,000 

(USD 160) 

NTD 2,500 

(USD 80) 

* 申請費不可退還。境外學生(國外學生、僑生、港澳生、陸生)可洽主辦單位詢問申請

專案。 

 更多資訊請參以下網頁 2019 NCKU International Summer School homepage: 

http://summerschool.web2.ncku.edu.tw 

 

詢問信箱: em50963@email.ncku.edu.tw  

http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/
mailto:em50963@email.ncku.edu.tw

